

《单词百科:electrically是什么意思?electrically怎么发音?electrically的解释和用法》

英语单词electrically是什么意思?electrically怎么读?electrically怎么发音?简答网为您整理了electrically的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



electrically怎么读

electrically的读音:['lektr kl]

electrically的意思

1、adv.用电力，有关电地；

electrically的相关词组

1、electrically driven rotary sidewall sampler 电动钻进式井壁取样器；

electrically的双语例句

1、A fine wire is heated electrically to incandescence in an electric lamp.

灯丝在电灯中电加时成白炽状态。

2、The vibrations are amplified electrically and can be heard through loudspeakers in the operating room.

这种震动通过电流放大后,就可以从手术室的扩音器中收听到。

3、The term electronics refers to electrically-induced action.

电子学这个术语涉及电感作用。

4、The researchers stimulated the muscle electrically.

研究人员用电来刺激那块肌肉。

5、The data interface is also electrically connected to the balance housing (ground).

数据接口同样与电子天平壳体 (地) 连接。

6、Rate gyros , like position gyros, can be blast started or electrically driven.

和定陀螺一样, 速度陀螺也可以采用瞬发式启动或电驱动。

7、The pions form another triplet, electrically different but otherwise alike.

π 介子构成另一种三重态, 只是电荷不同, 其它方面均相同。

8、That electrically charged particles reside within atoms had been surmised since the time of Faraday.

从法拉第的时代起, 人们就已推测到, 在原子内存在着带电的粒子。

9、An electrically heated septic tank has been developed.

曾设计了一种电热化粪池。

10、After development, the paths of electrically charged particles appeared.

显影以后, 就显示出带电粒子的径迹来。

11、The ionosphere is that region of space containing electrically charged species.

电离层是指含有带电物质的空间区域。

12、The electrically charged gas particles are affected by magnetic forces.

带电气体粒子会受磁力影响。

13、They will use almost any electrically controlled device to get your attention.

他们将使用几乎所有电子控制设备得到您的关心。

14、A dry-cell powered photographic apparatus that holds and electrically triggers a flashbulb.

闪光枪一种装有并以电引发闪光灯泡的用电池供电的照相器材。

15、He was pacing as he talked, his lean clever face electrically alive.

他一面说一面来回走动，聪明的瘦脸上神采焕发。

以上是简答网为您整理的electrically怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/electrically>